

Dear Hanamaru members,

Please change from personal's name to company's name

Due to our partner's insurance company requirement, starting from next month (January 2020), some of the vehicles in Hanamaru Auction Malaysia might not be available to bid by members who are not registered by company name, or members who aren't from associations related with automotive industry such as PIAM (PARS repairers), MUVATA, FAWOAM, MAARA and so on. It will depend on the final decision to sell the vehicles to members who are registered with personal name, which was in ordered by our partner insurance company.

We are still welcome individual members to bid in Hanamaru Auction Malaysia.

However, if you have you own or worked in a workshop, or even was a member from associations related with automotive industry, please change to company name if you are registered with personal name.

In the same time, after change to company's name, please attach with company's SSM copy to Hanamaru E-Mail info@hanamaru.my or WhatSapp to Hanamaru WhatSapp +6012-734 0870.

Please feel free to contact or call to Hanamaru Auction Malaysia for assist to change from personal name to company name.

We apologized for any inconvenience caused.

Hanamaru Auction Team

致: 全体Hanamaru 会员们

日期: 6/12/2019

促请把用户名转换成公司名义

由于合作方的保险公司要求, 本公司将会从下月起(2020年1月), 部分的车子可能会对于不是以公司名义注册的会员或非与汽车有相关的公会会员例如: PIAM (PARS修理工), MUVATA, FAWOAM, MAARA等等的公会公开投标轿车。保险公司将会保留最终决定权, 决定是否把轿车售给以个人名义注册的会员。

我们始终欢迎以个人名义注册的会员来到Hanamaru Auction Malaysia下标。

若您本人是拥有自己的车间或本身在车间工作, 甚至是与汽车有相关的公会会员的话, 我们建议您把个人名义转换成公司名义。

2. 同时, 请将贵公司的SSM副本发送至 Hanamaru电邮 info@hanamaru.my 或 WhatSapp至 Hanamaru WhatSapp +6012-734 0870。

3. 请会员们联络或致电至本公司以协助从个人名义更改成公司名义。

4. 若造成不便之处, 请多多包涵。